
 
Tisztelt Tulajdonostársak! 

Az önkormányzati választásokon Wittinghoff Tamás polgármesterként és Szabó Károly területi 

képviselőként egyaránt bizalmat kapott a választóktól, így folytathatják munkájukat. Gratulálunk nekik és 

számítunk mindkettőjük támogatására a múlthoz hasonlóan a jövőben is. 

Az Odvashegy utcában létesítendő csatornavezeték terve az önkormányzati szakhatósági jóváhagyást 

megkapta, benyújtásra került engedélyeztetésre a vízügyi felügyelőségre. 

Megérkezett az APEH értesítése, miszerint az SZJA 1%-os felajánlásaiból 182.000 Ft körüli összeg átutalása 

várható az egyesület részére. Ez igen jelentős összeg, nagyságrendileg 100 millió forint bruttó jövedelem 

utáni felajánlásnak felel meg. Köszönjük mindenkinek, aki ezzel is segíti a munkánkat. 
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